
 

 

 

Referat Bestyrelsesmødet mandag D. 10/6 2024, kl. 17- 19 

Tanja står for lidt let mad.  

 

Deltagende: Emilie, Marie-Louise, Cecilie, Christine og Laura.  

Afbud fra: Charlotte 

Referent: Tanja 

Emne Beskrivelse 

Huset lige nu og 
budget 
v/ Tanja 

Børn. 
Lige nu har vi indmeldte børn, så vi er fuldt hus til 
efteråret. Og jeg får stadig opringninger fra forældre, der 
gerne vil have deres barn hos os.  
Personale. 
Dette betyder også at brumbasserne bliver 26 børn og 
blandt disse børn har vi flere pædagogiske opgaver. Det er 
for meget til en pædagog at varetage og ved at Rasmine er 
taget tilbage på uddannelsen, så rykker vi lidt rundt for en 
periode. 
Jane bliver pædagog på brumbassestuen fra august 2024 – 
maj 2025. 

- Laura har længe trukket et stort læs og bestyrelsen 
anerkender beslutningen, for at passe på Laura.  

Emma bliver medhjælper i vuggestuen i samme tidsrum.  
Jeg arbejder på, at kunne få råd til at ansætte en 
medarbejder midlertidigt, så der bliver 3 personaler på alle 
stuer.  
Økonomi. 
Som der ser ud nu, er økonomien fin og vi kommer ud med 
et overskud. Det er som altid en balancegang, at 
økonomistyre inden for de 3 % jeg må have i mer- eller 
mindre forbrug på den ene side og dækning af huset på 



den anden side. Jeg bruger alt det jeg kan på personale, 
som jeg kan. 
Legeplads 
Vi har haft legeplads tilsyn og det ser fint ud. Der var et par 
små ting galt, som nu er blevet skiftet.  
Som I ved skal vi spare i budget 2025 og 2026. Om ikke så 
længe forventer jeg at spareforslagene bliver 
offentliggjorte og så ved vi mere. Det forventes at komme i 
høring inden sommerferien. Vi må se hvad høringsfristen 
er og om det bliver nødvendigt at rykke vores møde d. 24/ 
9 2024 frem. Lige så snart jeg har nogle oplysninger, deler 
jeg dem med jer.   
 

Pædagogik 
v/ Tanja og Laura 

Vi har i april og maj arbejdet med ”Rutine pædagogik” og 
har på stuerne valgt forskellige rutiner, der havde 
udviklings potentiale. Stuerne bruger juni, til at få samlet 
op på evt evalueringer.  
Laura fortæller hvilke rutiner der arbejdes med i huset.  

Formandsnetværket 
v/ Christine 

 Der laves fælles høringssvar og bakker hinanden 
solidarisk op. Derudover laver vi vores eget lokale 
høringssvar.  

 Margit (vores børnecenterchef) har inviterer 
repræsentanter ind fra formandsnetværket, til at 
være med til at planlæge børneforum. 

 Undersøger om det kan passe, at hvis man skal lave 
legeplads, faldgrus mv, skal det være nogle 
kommunen arbejder sammen med.   

Børneforum 
 

Os der var på Børneforum, fortæller hvad vores oplevelse 
var. 
Det var ikke super relevant for et styrket 
forældresamarbejde, men vi har taget lidt med os.   
Det vi tager med os fra Børneforum: 

 At forældrene bliver informeret om de processer vi 
arbejder med og laver data på – hvad vi har fået ud 
af det.  

 I et nyhedsbrev fra hver stue, efter endt emne. 
Hvad har vi arbejdet med? 
Hvad har vi fået ud af det?  



Sommerfest d. 
31.08.2024 

Sommerfesten er i tidsrummet 10 – 12.30. 
Hver stue sørger for forskellige aktiviteter. 
Vi slutter dagen med at spise vores medbragte mad.  
Christine spørger spejderne om de kan komme med en 
aktivitet.  

Kontaktforældre til 
nye forældre. 

Bestyrelsen har lavet en folder, hvor der står at de vil blive 
kontaktet af bestyrelsen.  
Tanja skriver i velkomstbrevet, ”For at styrke 
forældrenetværket, vil en repræsentant fra bestyrelsen, 
gerne have lov til at kontakte jer, i forbindelse med jeres 
barns opstart. Kontakt leder eller personalet, hvis vi gerne 
må kontakte jer.” 

Forældrekaffe 
 

Refleksion. 

 Der var mange flere til forældrekaffe i fredags og det 
var rigtig hyggeligt. Vi tænker at flere trækker flere 
til.  

 Bestyrelsen laver et opslag om, hvor hyggeligt det 
var, at der var flere med.  

 
Aftale datoer og hvem der er der på dagen.  

 D. 5. juli EMILIE 

 D. 16. august CHRISTINE 

 D. 6. september MARIE- LOUISE 

 D. 4. oktober CILLE 

 D. 1 november CHARLOTTE 

 D. 6 december ALLE, mødetid 13. 45.  

 D. 7. februar EMILIE 

 D. 7. marts CHRISTINE 

 D. 4. april MARIE-LOUISE 

 D. 2. maj CILLE 
Fra Charlotte Jeg har fået en henvendelse fra en forældre i forhold til om 

der kunne laves et månedsbrev fra bestyrelsen hvor der fx 
kunne være et forslag til en sund snack til madpakken som 
følger kostrådene. 

 Vi føler ikke at bestyrelsen, er klædt på til at tage 
denne opgave.  



 Man kan finde rigtig mange gode råd på nettet og 
hvis man Googler ”Sunde snaks” eller ”Den gode 
madpakke” kommer der rigtig mange forslag op.  

 Man er velkommen til at spørge personalet for 
inspiration. 

 

 

EVT - Ikke noget til dette punkt.  
 


